



CEO Gabriele Müller.



TEXT: JESSICA HOLZHAUSEN | PHOTOS: ISCO AG

Practical coaching and vocational training through Berlin-based experts

The ISCO AG as a coaching company and consultancy offers a wide range of services. Next to systemic coaching, health management and mediation, this includes the vocational training and education of coaches. CEO Gabriele Müller and her team have 25 years of experience and have accompanied many complex processes.

In business, ISCO AG not only acts in the fields of career planning or stress management, but also as navigator for leadership issues and conflict management. The consultants working around Gabriele Müller apply a wide range of different methods and have a differentiated understanding of change processes. As mediator, Gabriele Müller asks uncomfortable, but necessary questions. She tries to understand and clarify the various viewpoints and consequences to find the optimal solution for existing conflicts.

Additionally, Gabriele Müller is an expert in the area of health coaching, which is becoming more and more important in an international and digital business world. Today, the demands employees are facing are greater than ever before. The mental defence mechanisms are damaged through, among other ways, the constant need for one's availability, a lack of meaningfulness and excessive demands.

Another of ISCO AG's main focus points is the one-year praxis oriented coaching training. Even during the course and between modules, the participants work with 'real' coaching clients. The principle is easy but effective. Transferring from the training course into the professional praxis works best when coaches train in practice from the very beginning. Participants' feedback confirms this.

Praktische Coaching-Arbeit und Ausbildung durch Berliner Experten

Die ISCO AG hat als Coaching- und Beratungsunternehmen ein breites Angebotsspektrum. Dazu gehört neben systemischem Coaching, dem Gesundheitsmanagement und der Mediation, auch die Ausbildung von Coaches. Vorstand Gabriele Müller und ihr Team verfügen über 25 Jahre Erfahrung und haben bereits viele komplexe Prozesse begleitet.

In der Wirtschaft agiert die ISCO AG nicht nur bei Karriereplanung und Stressmanagement, sondern auch als Navigator für Führungsthemen und Konfliktmanagement. Die Berater rund um Gabriele Müller verfügen über ein großes Methodenrepertoire und haben ein differenziertes Verständnis von Veränderungsprozessen. Als Mediatorin stellt Gabriele Müller unbequeme, aber notwendige Fragen. Sie versucht Positionen zu verstehen und Konsequenzen abzuklären, um eine optimale Lösung für bestehende Konflikte zu finden.

Gabriele Müller ist zudem Expertin im Bereich Gesundheitscoaching, welches in einer internationalen und digitalen Arbeitswelt immer wichtiger wird. Heute wird Mitarbeitern mehr denn je abverlangt. Es werden, unter anderem durch ständige, erforderliche Erreichbarkeit, fehlende Sinnhaftigkeit und Überforderungen, die psychischen Abwehrmechanismen geschädigt.

Ein weiterer Schwerpunkt der ISCO AG ist die einjährige praxisnahe Coaching-Ausbildung. Schon während der Ausbildung und zwischen den Modulen stellt die ISCO AG den Teilnehmern 'echte' Coaching-Kunden zur Verfügung. Das Prinzip ist einfach, aber effektiv. Der Transfer von der Ausbildung in die Berufspraxis funktioniert dann am besten, wenn angehende Coaches von Anfang an in der Praxis üben. Das Feedback der Teilnehmer bestätigt dies.

www.isco-ag.de